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(folytatás az 1. oldalról)
utak-járdák-kerékpárutak épí-
tése, játszóterek létesítése, a 
termálfűtés bővítése, modern 
szennyvíztisztító építése, a 
szennyvízhálózat befejezése, 
a belvízelvezető rendszer to-
vábbfejlesztése, a közvilágítás 
fejlesztése, a térfi gyelő rend-
szer bővítése, új tűzoltó lakta-
nya építése. Hogy a lehetősé-
gek kihasználásához felkészül-
tek legyünk, rendelkezünk ter-
vekkel – folytatta a polgármes-
ter –, mintegy száz programra 
vannak kész tervek, nincsen te-
hát előkészítetlenül a követke-
ző négy év sem. Mindenkit arra 
kért végezetül, hogy segítsék 
a városépítő munkát, hogy te-
gyünk mindennap azért, hogy 
büszke szarvasiak lehessünk.

Az alakuló ülés következő 
napirendi pontjaként a képvi-
selők megállapították a polgár-
mester illetményét, ez tovább-
ra is a törvény szerint maxi-
málisan adható, a köztisztvi-
selői illetményalap 13,5-szere-
se, azaz havi bruttó 521.800 fo-
rint. Költségtérítést, miként az 
előző ciklusban, most sem vesz 
igénybe a polgármester.

Következett az alpol-
gármesterek választása. A 
polgrámester jelölése alapján 
a kvöetkező négy esztendőre 

főállású alpolgármesterré vá-
lasztották – titkos szavazás-
sal – Hodálik Pált, társadalmi 
megbízatású alpolgármesterré 
Besenczy Zoltánt. Megválasz-
tásuk után mindketten letet-

ték esküjüket és megköszön-
ték a nyilvánosság előtt a bizal-
mat, amit az eskünek megfelelő 
szolgálattal igyekeznek viszo-
nozni – mondták. Megállapítot-
ták az alpolgármesterek tiszte-
letdíját is: a főállású alpolgár-
mester havi bruttó 450 ezer fo-
rint és 20% költségátalányra, a 
társadalmi megbízatású alpol-
gármester havi bruttó 250 ezer 
forint és 20% költségátalányra 
jogosult.

A bizottságok megválasz-
tását a szarvasi testületben új 

Tegyünk minden nap azért, hogy 
büszke szarvasiak lehessünk

AZ ÖNKORMÁNYZAT BIZOTTSÁGAI
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Elnöke: Kiszely Mihály. Képviselő tagjai: Hetényi István, 
Dernovics László, Gajdos Attila. Külső tagjai: Dankó Pál, 
Csasztvan Attila, Virág Balázs.
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Elnöke: Lázár Zsolt. Képviselő tagjai: Girizc Katalin, Lohr 
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Elnöke: Földesi Zoltán. Képviselő tagjai: Gombár Györgyné, 
Lohr Gyula. Külső tagjai: Molnár Istvánné, Kiss Attila.

IFJÚSÁGI ÉS SPORT BIZOTTSÁG
Elnöke: Giricz Katalin. Képviselő tagjai: Lázár Zsolt, Földesi 
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A Jobbik Szarvasi Szerveze-
tének országgyűlési képviselő-
je, Samu Tamás Gergő és ön-
kormányzati képviselője, Gaj-
dos Attila a képviselő-testület 
alakuló ülése után, a Kossuth 
téren tartott sajtótájékoztatót, 
ahol mindkét politikus előszöris 
gratulált a megválasztott pol-
gármesternek és képviselőknek. 
Samu Tamás egy parlamenti in-
terpellációjáról szólt ezt követő-
en, amit a külügyminiszterhez 
intézett, Magyarország szlové-
niai nagykövetével kapcsolat-
ban. Szerinte a posztot betöl-
tő Szentiványi István érdemte-
lenül van e helyütt, míg felké-
szült, fi atal diplomaták várják 
megbízatásaikat. Arról érdek-
lődött Samu Tamás, szándéko-
zik-e a minisztérium leváltani 
Szentiványi Istvánt? A választ 
Németh Zsolt külügyi államtit-
kár adta meg, elmondva, hogy 
nem találtak kifogásolnivalót a 

nagykövet munkájában. Kérte 
Samu Tamást, hogy kisérje fi -
gyelemmel a nagykövet mun-
káját, s ha olyan hibát talál, ami 
a visszahívását indokolja, akkor 
visszatérhetnek erre a témára. 
Samu Tamás a választ nem fo-
gadta el, a plenáris szavazáson a 
képviselők elfogadták.

Gajdos Attila a Jobbik meg-
valósult célkitűzéseiről beszélt, 
ugyanis hét esztendeje a párt 
helyi szervezetének alakulása-
kor megfogalmazódott, hogy 
legyen önkormányzati képvise-
lőjük, ami most valóra vált. Rö-
viden értékelte az önkormány-
zati választásokat, köszönve a 
Jobbikra leadott szavazatokat. 
Az önkormányzatban – mond-
ta – megalkuvás nélkül szeret-
né képviselni a Jobbik politiká-
ját, melynek középpontjában a 
munkahelyteremtés segítése, a 
fi atalok elvándorlásának meg-
állítása szerepel.

Jobbik tájékoztató

megbízatás, a tanácsnoki sze-
repkör választása előzte meg. 
Erről Babák Mihály elmondta, 
hogy tulajdonképpen a bizott-
sági elnökök kapják a megbíza-
tást, pontosan körülhatárolt fel-

adatkörrel. A gazdasági ügyek 
tanácsnoka Kiszely Mihály, 
az oktatási-kulturális ügyeké 
Földesi Zoltán, a turisztiakai 
és környezetvédelmi ügyeké 
Hetényi István, az ifjúsági és 
sportügyeké Giricz Katalin, a 
szociális és családügyeké Láz-
ár Zsolt lett. Ugyanezen szemé-
lyek elnökletével megválasz-
tották a képviselők a bizottsá-
gokat is, melyek összetételéről 
lásd keretes írásunkat. A bi-
zottságok nem képviselő tagjai 

is esküt tettek az ünnepi alaku-
ló ülésen.

A hozzászólások napirendnél 
Mótyán Tibor, a Szarvasi Szlo-
vák Önkormányzat elnöke kö-
szöntötte az új képviselő-testü-
letet, majd dr. Lovász György. 
Ő a korábbi ciklusban kül-
sős bizottsági tag volt, de mint 
megállapította, nyolcvan évé-
vel a teremben lévő korelnöke 
is, tehát ekként is köszöntötte 
a testületet, gratulált a polgár-
mester és a képviselők megvá-
lasztásához. Kívánta, hogy az 
eddigiekhez hasonló lelkese-
déssel, becsületességgel végez-
zék tovább munkájukat.

Zárszavában Babák Mihály 
újólag megköszönte a választá-
sokon megnyilvánuló bizalmat, 
s elmondta, hogy polgármes-
terként valamennyi szarvasi ér-
dekeit szem előtt fogja tartani. 
Végezetül tolmácsolta Domo-
kos Lászlónak, a körzet koráb-
bi képviselőjének jókívánsága-
it, aki aznap részt vett egy szar-
vasi programon, de az alakuló 
ülésre nem tudott elmenni.

Az ünnepi alakuló ülés ál-
lófogadással ért véget, ahol 
Hodálik Pál, újdonsült alpol-
gármester mondott pohárkö-
szöntőt.

T.L.


